
Protokollsbilaga § 5:13/01 Dnr. KS 2023/0277

Särskilt yttrande Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-05-15.
Ärende 13. Trygghet och hälsa genom livet - Program för social hållbarhet och folkhälsa 2030

Programmet för social hållbarhet och folkhälsa är ett viktigt övergripande dokumentför

kommunens framtida arbete och ligger i linje med kommunens övergripande mål för

verksamheten.

Programmet drar upp en ram för arbetet med relevanta mål och indikatorer för uppföljning. Vi

ser fram motatt följa nämndernas arbete med programmet framåt.

För Socialdemokraterna

Sofia Almgren
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Protokollsbilaga § 5:13/02 Dnr. KS 2023/0277

Sarskilt yttrande Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-05-15.
Ärende 13. Trygghet och hälsa genom livet - Program för social hållbarhet och folkhälsa 2030

Miljöpartiet tycker att det finns mycket som är bra i detta dokument. Och vi vet att det är duktiga

tjänstemän som arbetar meddetta, så det är inte kritik mot dem. Det är politiken som sätter

ramarna och är ”beställaren” av dokumenten.

Miljöpartiet saknar en nulägesbeskrivning av ärendet där det tydligt framgår hur läget är i

Österåker avseende densociala hållbarheten. En nulägesbeskrivning är viktig för att säkerställa att

maninriktar sig på rätt saker och att rätt mål formuleras. De problem som föreligger i

kommunens välfardstjänster, exempelvis inom skola och förskola borde framgå i en sådan

nulägesbeskrivning.

Miljöpartiet ser fram mot en uppföljning av detta.

Innan ett program för den ekonomiska hållbarheten tas fram bör det definieras vad styret menar

med ekonomisk hållbarhet. En ekonomisk hållbarhet innebär en tillväxt som sker inom de

planeterna gränserna och som inte är på bekostnad av den sociala hållbarheten, kort sagt, en

tillväxt som inte är på bekostnad av miljö, djur, natur och människor.

Vidare vill Miljöpartiet framföra en generell synpunkt som är återkommande. Vi får ofta inte ta

del av dokumenteni tillräckligt god tid. Vi bad i det här fallet om det i och med presentationen i

KS, medfick nej. Ofta är det så att vi inte får möjlighet att få presentationer av tjänstemän där vi

får möjlighet att ställa frågor. Handlingar dyker ofta upp sent inför möte iKSAU, KSTUoch KS,

ibland sammadag, strax innan aktuellt möte, eller till och med på sittande möte. Detär inte

acceptabelt, eller demokratiskt.

Miljöpartiet yrkar på återremiss av ärendet.”

Kenneth Johansson (MP)


